
OBClNSKA SKUPŠČINA

Statut je sprejet!
Defegati so na zadnji seji
spregovorili tudi o novih
ekonomskih cenah oskrbnin v
vzgojnovarstvenih zavodih

Na zadnji seji občinskeskup-
Sčine v preteklem tetu se je
najprej zbral zbor združenega
dela. V prvi tofiki dnevnega re-
da so delegati obravnavali va-
lorlzacijo finančnih načrtov
oMinskih in mestnih samou-
pravnih interesnih skupnosti in
jo brez večjih prrpomb tudi
sprejell Zatem sta se mu pri-
družila Se zbor krajevnih skup-
nostl tn družbenopolitični
zbor.

Na zafietku skupne seje so
delegati sprejeli predlog statu-
ta občine Bežigrad. V razpravi
je predsednik občinske skup-
SČine Janez Higler dejal. da je
zadnji čas za sprejetje statuta.
Ob tem je poudaril, da ta statut
ne bo veljal večno. ampak bo
sledll družbenemu razvoju in
se z njirn spreminjal. Novi s(a-
tut /e bi/ ve<J kot leto v javni
razpravt, ki so jo vodili sociali-
stična zveza in druge družbe-
nopofltične organizacije. Raz-
prava bi morala biti končanaže
avgusta lani, a so jo glede na
vrsto koristnih in upravičenih
prtpomb podaljšali vse do ne-
kaj dni pred zadnjo sejo občin-
ske skupSčtne. Do tega časa je

prtspelo nad 300 pripomb, med
katerimi je bilo več kot 80 vse-
binskih. Statutarna komisija jih
je vtkala v novi statut, upogte-
vala pa je tudi nekaj stilnih pri-
pomb.

Novl statut je vsekakor velik
korak naprej. UpoŠteva pravjce
in dolžnosti delovnega človeka
in poudarja njegovo vlogo v
naSi družbi. večji poudarek pa
daje družbenopolitičnim orga-
nizactjam. Pravtakojespreme-
njena vloga predsedstva ob-
fiinske skupSČine. ki bopostalo
le koordinator, odločali pa bo-
do delegati občinske skupšči-
ne. Tobovodilokševečji utrdi-
tvi in uveljavitvi delegatskega
sistema.

Delegati so razpravljali tudi o
stališčih in sklepih o problema-
tiki in nadaljn/em razvoju kra-
jevnih skupnosti, ki jih je pri-
pravila possbna delovna skupi-
na. izbrana na eni prejšnjih sej
zbora krajevnih skupnosti. Po
razpravi, ki je dala nekaj važ-
nejših pripomb. predvsem gle-
de informiranja občanov in za-
gotovilve primernih prostorov
za hišno in krajevno samoupra-

vo, so sklenili, da bodo stafišča
in sklepe Še dopolnili.

Delegati so v peti točki dnev-
nega reda soglasno sprejeli
odlok o družbeni skrbi za ude-
ležence in invalide NOV ter
udeležence drugih vojn. Ta od-
lok predvideva komu in pod
kakšnimi pogoji bo priznana
pomoč v obliki stalne prizna-
valnine, občasne priznavalnine
ali v drugih oblikah.

Delegati so sklenili, da se
uvede 0,5% davek od bruto
osebnih dohodkov delavcev in
občanov. Za to so se odiočili,
ker se bo v Ijubljanskih občinah
splošna poraba v letošnjem le-
tu predvidoma povečala za
15% glede na leto 1977. sedanji
davki pa tako visoke porabe ne
morejo zagotoviti. Ker bi bifa
uvedba davka iz dohodka toz-
dov zaradi številnih samou-
pravnih sporazumov in zakon-
skih obveznosti neprimerna, je
prtšel v poStev le omenjeni da-
vek. \z tega vlra bomo v Ljublja-
ni letos zbrali 75,5 milijona di-
narjev, ki jih bomo porabili za
reševanje prostorskih probfe-
mov občin in krajevnih skup-
nosti, za izpolnitev obveznosti
iz samoprispevka I, za nadalje-
vanje del pri razvijanju prostor-
skih načrtov in odpravljanje
firnih gradenj, za reševanje ka-
drovske problematike v inš-
pekctjskih službah, za financi-
ranje narodne obrambe v kra-
jevnih skupnostih in še za ne-
kaj drugih nalog.

Zanimiva je bila razprava o
novih ekonomskih cenah
oskrbnin vzgojnovarstvenih
organizacij v naši občini za leto
1978. Delegati so postavljali
predvsem vprašanja o upravi-
čenosti novih oskrbnin. ki bo-
do v vzgojnovarstvenem zavo-
du Mladf rod za dojenčke 2.435
dinarjev, za predšolske otroke
pa 1.691 dinarjev. podobne pa
bodo tudi v ostalih zavodih.

Pred koncem seje se je pred-
sednik občinske skupščine Ja-
nez Rigler zahvalil delegatom
za vestno delo v pretekiem letu,
obenem pa je dejal. da so dele-
gati mnogo prispevali k razvoju
'naših samoupravnih sociaii-
siičnih odnosov, k uveljavlja-
nju delegatskega sistema in re-
Šiii vrsto problemov, s kalerimi
so se spoprijelt. Seveda pa je
bilo nereafno pričakovati, da
bomo kdajkoti rešili vse težave,
s katerimi se srečujemo pri de-
lu. Oa bomo dosegli še boljše
rezultate, moramo biti tudi v
novem letu kar se da dosledni
pri izvaianju skupno dogovor-
jenih nalog, je dejal Janez Ri-
gler.
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